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每个人都曾试图在平淡的学习、工作和生活中写一篇文章。写作是培养人的观察、联想、想象、思维和记忆的重要手段。范文书写有哪些要求呢？我们怎样才能写好一篇范文呢？以下是小编为大家收集的优秀范文，欢迎大家分享阅读。日本探亲邀请函篇一这封信是邀请您和...
每个人都曾试图在平淡的学习、工作和生活中写一篇文章。写作是培养人的观察、联想、想象、思维和记忆的重要手段。范文书写有哪些要求呢？我们怎样才能写好一篇范文呢？以下是小编为大家收集的优秀范文，欢迎大家分享阅读。
日本探亲邀请函篇一
这封信是邀请您和母亲一起来美国看我们， 和我们一起生活在 1625 普来真特 ，奥本，加州 4 个月。我的女朋友小爱会在 2 月 11 号带你们一起飞来美国，你们将会在 6 月 11 号和你们的外孙子聂寄恒一起飞回中国。
这期间我们将支付你们在美国期间所有的生活和旅行的费用，包括往返程的飞机票。你们来美国后，我们会带你们到几个世界闻名的城市和地区去参观旅游，这些地方包括：太浩湖，雷诺，旧金山，洛杉矶，拉斯维加斯等地!你们将了解在美国人们怎样生活，我们在奥本的每天的生活方式。
我们相信你们会在美国度过一段美好的时光，我们期待你们的到来。
女儿：米娅
女婿：泰瑞
外孙子：聂
日本探亲邀请函篇二
dear father:
thisletter is inviting you to come to usa to see us together with mother li, and living with us for 4 months in 1625 pleasant ave, auburn ca, usa. youwill come to america with my girl friend xiaoai on 11, february and returnto china with your grandson jiheng nie on 11, june.
we willpay all the fees for your living and traveling in usa, and the plane ticketsfor coming to usa and returning to china. during you staying in usa, we will visitseveral famous cities: lake-tahoe, reno, san-francisco area, los angeles, las vegasso on. you will see how the people in usa live and a little about our day to day living in auburn, ca.
we believe that you will enjoy traveling in the usa and we look forward to being able to spend time with you and mother.
your daughter ：mia
your son-in-law ： terry
your grandson: nie
日本探亲邀请函篇三
亲爱的先生或女士:
我的名字是张* * *(护照号:g00132117),我和我的女儿来美国陪我丈夫施国华h-4签证在20xx年7月。我丈夫施国华来到美国工作受雇于mariso美国公司20xx年1月以来。和他的员工同意mariso美国从20xx年1月到20xx年1月。除了他的收入在20xx年美国82680美元
我们已经在美国生活了3年以上,所以我的父亲张guangrong(护照号:g15284411)和我的母亲张xiufang(护照号:g15284412)非常想念我们,我们想念他们以同样的方式。所以我写这封信邀请他们到美国。
我们希望邀请他们访问我们,和我们住在一起三个月,庆祝春节在美国和看到其他景点。后,这段时间他们将回到中国看望我哥哥和其他亲戚。最近我们住在一个房子,有四个卧室,这将足够为我父母在法律和我们住。我们将提供食宿,加上美国4000美元额外的美国在他们和我们住在一起。
我希望他们能尽快加入我们的行列。
提前感谢您的考虑我的请求。
致以最亲切的问候
日本探亲邀请函篇四
date
name
address
phone number
dear visa officer,
my name is , i am studying in  ,an intensive english preparation for high school  the english course i will go to ,for year . i have been in australian days/months from . i learn my english course well and enjoy life here but sometime i feel very lonely and missing my family very much.
i am writing this letter to invite my mother ,female, dob: , passport number: to visit me during the time period from  to  in australia.
she is also very interested in seeing my everyday life in a new environment. and there is no financial difficulties.
your favorable consideration regarding her visa application will be highlyappreciated.
yours sincerely,
(signature)
日本探亲邀请函篇五
dec 30 20xx
visa section
us general consulate
beijing,
dear sir or madam:
my name is zhang (passport no: g00, my daughter and i came to usa to accompany my husband shi guohua in july 20xx with h-4 visa. my husband shi guohua came to work in usa employed by mariso usa inc since january 20xx. and his employee agreement with marisousa is for the period from jan 20xx to jan 20xx. in addition he filed the income at us$82,680.00 in year 20xx
we have lived in usa for more than 3 years so my father zhang guangrong (passport no: g15284411) and my mother zhang xiufang (passport no: g15284412) miss us very much and we miss them in the same way. so i wrote this letter to invite them to usa.
we wish to invite them to visit us and stay with us for 3 months, celebrate spring festival and see other attractions in the usa. and after that period they will go back to china to visit my brother and other relatives. recently we live in a single house with four bedrooms, which will be more than sufficient for my parents in law and us to live in. we will furnish a room and board to them, plus us$4,000.00 extra during their stay with us in usa.
i hope they can come to join us as soon as possible.
thank you in advance for your consideration of my request.
best regards
日本探亲邀请函篇六
亲爱的先生/女士：
我，，在渥太华作为一个全职的学生本科大学注册的，想邀请我的母亲夫人。 ，生于 ，从20xx年7月探望我在加拿大。
这次访问的目的是在加拿大社会和旅游业。在访问期间，她将留在我身边在上述地址。我会确保我的母亲会离开加拿大的她授权的逗留期限届满前。您在签发临时居留签证，我母亲的帮助将不胜感激。
如果您有任何进一步的问题，请不要犹豫，通过电话或电子邮件与我联系。
xx年x月x日
日本探亲邀请函篇七
尊敬的使馆工作人员：
您好!
本人，(出生于19xx年xx月xx日，护照号：g，现居住在德国，在xx大学学习)，邀请我的母亲，(19xx年xx月xx日出生于，护照号：g)，在20xx年x月x日 至20xx年xx月xx日 期间来德国探望我。我母亲的住宿已经订好(地址是)。我的母亲将自己承担旅行和居留期间的费用。
此致
敬礼!
日本探亲邀请函篇八
dear sir/madam,
i,, residing at add:, would like to invite my
sister(), residing at add:, china p r, to visit me in italy for about three months starting from 20 october.
the purpose of the visit is for tourism within italy. during their visit, they will stay with me at the above address and i will be
responsible for all their expenses including the round trip air fare to italy, food, housing, travelling within italy, insurance and all other expenses.
i will make sure that my sister will leave italy before the expiration of their authorized stay. please kindly grant them temporary resident visas.
please do not hesitate to contact me via telephone at - or e-mail me at  if you have any questions.
best regards,
日本探亲邀请函篇九
from: liang jiahui
address: 230 albert st. granville, nsw 262, australia
contact number: 0061-0421888888
date: june 5th, 20xx
to: liang chaowei (born in april 23rd 1965, male, father),
liu jialing (born in nov. 10th 1968, female, mother),
address: room 888, bldg 888, haiwan huayuan, jida, zhuhai city, guangdong province, china
sub: invitation to visit australia
dear mum and dad,
i would like to invite you to australia to stay with me for three weeks since 15 june 20xx. it would be very nice to have you with me.
i have been studying in australia for over one year and i miss you so much. i do hope you can pay me a visit.
during your stay here, you will also get an opportunity to see and experience the western culture, meet different kinds of people and different variety of food. you will also enjoy the nice city i live in.
you will stay with me in my place located 230 albert st. granville, nsw 262, australia.
yours lovingly,
liang jiahui
日本探亲邀请函篇十
to chinese embassy / consulate,
i hereby invite the following inspanidual to visit china, whose information is listed below:
被邀请人信息 — information of the invited party
姓名
name (as appeared on passport)___________________________________________
性别
gender 男 male 女 female
出生日期
date of birth__________________________________________________________
护照号码
passport
number______________________________________________________________
访问目的(探亲、访友、旅游等)
purpose of visiting china (visiting relatives, friends, tourist, etc) ________________
访问城市
cities to visit__________________________________________________________
抵华日期
date of arrival in china__________________________________________________
谁将承担往返中国及在中国的费用?
who will pay for travel & living expense____________________________________
邀请人姓名或单位
name of inviter________________________________________________________
与被邀请人的关系
relationship between inviter and the invited_________________________________
邀请人联系电话
inviter\'s chinese phone number___________________________________________
邀请人地址
inviter\'s address in china________________________________________________ 邀请人签名
signature of inviter _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _
日本探亲邀请函篇十一
i would hereby invite the members of beijing delegation totally 4 persons (listed attachment) led by you, to come over to (country) for  (exposition), which is to be held at  (place)during  (date). please make the necessary arrangements for your delegation to arrive in  (country).
during the exposition, you will stay here for  days. all your expenses including international air tickets, local transportation, accommodations, medical insurances and all other related expenses during your stay here will be paid by yourselves.
we are looking forward to greeting you in  (country) very soon.
yours sincerely,
(signature)
(date)
name list
日本探亲邀请函篇十二
dear sirs:
the purpose of this letter i write to invite my friend  travel to australia to visit relatives, starting from  for  month(s).
since april  i went in the  to study  degree, my friend failed to have the opportunity to visit me, so i hope to have the opportunity to tour australia with her.
i guarantee that during the tour, my friend will comply with australian law and regulations, and within the specified date back to china to continue working.
i hope you can process his visa application assistance. if you have any questions, please contact me via the following ways:
(address)
phone:
e-mail:
sincerely,
salute
日本探亲邀请函篇十三
尊敬的领事馆签证处官员：
您们好!
本人姓名, 家住xx省xx市家属区楼号,住宅电话是(86)-。
今特写此信邀请我的 (邀请人与被邀请人关系)(被邀请人姓名)于x年x月x日至x年x月x日到我家探亲。我的身份证号码是。
我将负担其在此期间的一切开销。(被邀请人姓名)的生日是x年x月x日;在国的住址是：  ，。
请负责官员予以批准，特此致谢,
xx年x月x日
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